

Date: 15 January 2023

Subject: Appointment of an interim independent director on the HSBC Oman Bank S.A.O.G ('HBON') Board of Directors

In accordance with HBON's Articles of Association the Board, on 11th January 2023, approved the appointment of James Justin Yorke Madsen as an interim independent director on the HBON Board of Directors until the upcoming Annual General Meeting, subject to Regulatory approval.

James Justin Yorke Madsen is holder of a Bachelor of Arts Honours degree in Economics and Social Studies at Manchester University. After 34 years with the HSBC Group, James retired from HSBC in April 2015. His career with them covered postings in the U.K, Europe, Middle East and Asia principally in Commercial Banking. For the last six years of his career with HSBC he ran their Regional Internal Audit functions, first for Latin America and then for the Middle East. After retiring he held Non Executive roles on the Audit and Risk committees of Saudi British Bank 2015 to 2019 and a member of the Board Audit and Risk committees of HSBC Bank Saudi Arabia from 2011 to December 2017. He is a British national and currently resides in the UK.

التاريخ: 15 يناير 2023

الموضوع: تعيين عضو مؤقت لمجلس ادارة اتش اس بي سي عُمان ش.م.ع. ("البنك")

وفقاً للنظام الاساسي للبنك، وافق مجلس ادارة البنك بتاريخ 11 يناير على تعيين جايمز جستن يورك مادسن كعضو مستقل مؤقت لشغل المقعد الشاغر لمجلس الادارة حتى تاريخ الجمعية العامة العمومية التالية و ذلك بناءً على الموافقات التنظيمية.

يحمل جايمز مادسن شهادة بكالوريوس في الاقتصاد والدراسات الاجتماعية من جامعة مانشستر بالمملكة المتحدة.

بعد مرور 34 سنة من العمل مع مجموعة اتش اس بي سي ("المجموعة") تقاعد جايمز في ابريل 2015 . حيث شغل العديد من المناصب في المجموعة خصوصاً في مجال الخدمات المصرفية التجارية وذلك في المملكة المتحدة و أوروبا و الشرق الأوسط .

وخلال السنوات الست الأخيرة مع المجموعة ، تول مهام التدقيق الداخلي كرئيس اقليمي في أمريكا اللاتينية ثم في الشرق الأوسط. وبعد تقاعده من المجموعة شغل مناصب غير تنفيذية في لجان التدقيق والمخاطر في البنك السعودي البريطاني من 2015 إلى 2019 وبنك اتش اس بي سي السعودية من 2011 إلى 2017. جايمز بريطاني الجنسية و مقيم حالياً في المملكة المتحدة.



رحمة البوسعيدي
Rahma Al Busaidy
أمين سر مجلس الادارة والبنك Company & Board Secretary